
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 13. januar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 376
Under ministerens besvarelse af samrådsspørgsmål F og G den 24. novem-
ber 2011 i Retsudvalget oplyste ministeren, at ”…hvis der var en mistanke
om, at der skulle ligge en økonomisk blokade for, hvor mange obduktioner
man ville lave, så kører det over en strafferetsplejekonto, hvor den type udgif-
ter afholdes og derfor er det ikke noget, der kan blokeres af hensyn til politiets
øvrige økonomi…”. Hvordan harmonere det svar fra ministeren med de udta-
lelser fra politiforbundets formand Peter Ibsen i Ritzau-telegram fra den 5. ja-
nuar 2012 Politiformand varsler færre obduktioner, hvor han bl.a. anfører, at
eftersom en ændring i årets finanslov betyder, at det fremover bliver den en-
kelte politikreds, der skal betale regningen, når dødsfald i kredsen fører til ob-
duktion, vil der ske et fald i antallet af obduktioner?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand
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